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BADACSONYTÖRDEMIC KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ TESTÜLETE 
 
Szám: 21/2015. 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2015. 
szeptember 21-én 18.00 órakor megtartott rendkívüli nyilvános üléséről. 
 
ÜLÉS HELYE: Faluház Badacsonytördemic, Hősök útja 12. 
 
JELEN VANNAK:  
  Vollmuth Péter polgármester 
  Kövesdi Anett alpolgármester 
  Szabó Imre alpolgármester 
  Kövesdi Sándor képviselő 
  Csonka Gergő képviselő 
 
TANÁCSKOZÁSRA JOGGAL MEGHÍVOTT: 
  Lutár Mária jegyző 
  Dr. Rédei Zsolt ügyvéd 
   
  Lakosság részéről 19 fő. 
   
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Üdvözlöm a megjelenteket, megállapítom, hogy 5 
képviselő jelen van, az ülés határozatképes. Az ülést megnyitom.  
Javasolom a Képviselő-testület tagjainak, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokat 
tárgyalja meg.  
 
A napirendi javaslatot a Képviselő-testület 5 igen szavazattal, tartózkodás és ellenszavazat 
nélkül elfogadja. 
 
Megtárgyalt napirend 
 
1. Strandüzemeltető Kft. ügyvezető személyére javaslat 
2. Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület kérelme Badacsonyi Régiójáró busz üzemeltetésének 
támogatásához 
 
 
1.Strandüzemeltető Kft. ügyvezető személyére javaslat 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Felkérem Somlyó Tibor ügyvezetőt, amennyiben van 
kiegészítése tegye meg. 
 
SOMLYÓ TIBOR ügyvezető: Tulajdonképpen új dolgokat nem tudok mondani. A legutóbbi 
testületi ülésen is elmondtam, a nélkül, hogy jogot formálnék arra, hogy bárkit is sürgessek, 
jelen esetben a képviselő-testületet, azt kell tudni, hogy ez egy 250.000.000 Ft-os projekt. Ha 
a Látogatóközpont 180.000.000 Ft-ját és a strand a 75.000.000 Ft-ját összetesszük, akkor kb. 
ilyen érték jön ki. Én a legutóbbi felkérésnek eleget téve nem szeptember 25-ig, hanem 
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szeptember 30-ig teszem a dolgomat, amit tőlem elvárnak. De azt javasolnám, hogy szülessen 
döntés. Nyilván én konkrét személyt nem mondok, nem is mondhatok! De a legalkalmasabb 
személy megválasztását javaslom azért, hogy legyen idő átvezetni a vezetői változtatásokat a 
Cégbíróságnál, banknál és minden egyéb helyen ahol szükség van. Abban az esetben, ha nem 
történik meg, akkor szeptember 30-át követően gyakorlatilag nincsen aláíró és hát az elég 
komoly problémákat vet föl. Aggályos helyzet, hát ezt célszerű lenne elkerülni. Köszönöm 
szépen. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Köszönjük. Jegyzőasszony van valami hozzáfűzni való? 
Ügyvéd Úr? 
 
DR. RÉDEI ZSOLT ügyvéd: Tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Képviselő-testület! Amit 
ügyvezető úr elmondott azt alá tudom támasztani. Most az emberi körülményeket nem 
kívánom ecsetelni csak az eljárási szabályokat, azzal kapcsolatban, hogy az ügyvezető beadta 
a lemondását. Nem lehet senkit sem arra kényszeríteni, hogy akaratán kívül dolgozzon. Tehát 
a felmondási szabályokat a törvény is úgy fogalmazza meg, hogy egyoldalú nyilatkozat, 
egyetlen dolgot lehet tenni tudomásul venni. Viszont az önkormányzat, mint ennek a 
gazdasági társaságnak az egyedüli alapító tagja, köteles gondoskodni a folyamatos 
működésről. Itt viszonylag szűk a határidő, hogy a folyamatos működés biztosított legyen. 
Ahogy ügyvezető úr mondta, szeptember 30-ig vállalja a vezetői feladatok ellátását, utána 
meg kell oldani a tulajdonos önkormányzatnak az ügyvezetői feladatok ellátását. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Köszönöm. Ma reggelig 5 jelentkező volt. Ma három, 
előzőleg Széllné Péber Szilvia, múlt hét csütörtökön Rindermojzer Renáta, és ma kaptuk meg 
a Péber Istvántól, a Jáger Andrástól és egy tapolcai hölgytől Nagy Lászlónétól az ajánlatot. A 
testület a nevekkel tudott foglalkozni, én sem láttam bele teljesen. Akivel képben vagyok a 
Széllné Péber Szilvia változatlanul őt javaslom. Akivel még képben vagyok Rindermojzer 
Renáta, mivel több, mint egy éve dolgozott a Strandüzemeltető Kft. az alkalmazásában. Ezt 
tudom javasolni a testületnek, ezt a két személyt, hogy támogassák. Tessék, kinek van 
hozzáfűzni valója? 
 
SZÉLLNÉ PÉBER SZILVIA lakó: Tisztelt egybegyűltek, tisztelt Polgármester Úr, tiszttelt 
Képviselő-testület! Még mielőtt bármilyen döntés is születik én szeretnék néhány a 
személyemmel kapcsolatos az elmúlt napokban megjelent véleményre, megjegyzésre 
reflektálni. Az egyik ilyen, hogy nem támogatnak, mert akkor az lesz, ha én leszek az 
ügyvezető igazgató, amit a Vollmuth Péter mond. Szeretném felvilágosítani ezt a képviselő-
testületet, hogy ez a Kft. az önkormányzat tulajdonában van. Ez a Kft. azért jött létre, mert ez 
az ember, aki ellen nekem egyébként dolgozni kéne, illetőleg annak az ügyvezető igazgatónak 
ellent mondani, dolgozott, lobbizott éveken keresztül, hogy ez a strandfejlesztés megtörténjen. 
Eleve elvárható én azt gondolom, hogy egy önkormányzati tulajdonú Kft aminek vezetője a 
polgármester, minimális az, hogy lojalitást élvez az ügyvezető igazgató részéről. Számomra 
ez a kifogás egy lufi, és igazából nem tudok vele mit kezdeni. A másik része az, hogy a Kft. 
ilyen értelemben a gazdasági társaságok életében is ugyanez a megoldás. Nem tudom 
elképzelni akár Badacsonytördemicen akár máshol, hogy ha Kft. ügyvezető igazgatója és a 
tulajdonos szembe megy egymással.  
A következő megjegyzés az volt, hogy azért nem támogatnak, mert a barátnőm a Bognár 
Andrea. Egyébként ez a pályázatomba sehol nem szerepel. Sem pro- sem kontra sem előnyt 
sem hátrányt nem kívántam volna belőle kovácsolni. És mondta ezt egy olyan képviselő 
asszony, akinek ugye ez erkölcsi aggályokat vagy fenntartásokat okozott, aki egyébként lánya 
és apaként részt vesz a testületben, akinek alpolgármesteri választását az édesapja támogatta. 
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Tehát ezt ebből az aspektusból nézve érdekesnek tartom azt, hogy ha én, mint barátnő 
megjelenek ebben a pályázatban, akkor ez milyen módon függ össze. A másik kifogás az, 
hogy nincsen pénzügyi tapasztalatom, nincs pénzügyi végzettségem ez valóban így van. 
Pénzügyi tapasztalatom van némi képpen. Pályázatomban leírtam, hogy milyen előmenetelem 
van a korábbiakat tekintve, és intézményvezetőként költségvetést készítettem nem egyszer, 
nem kétszer. Pénzekről pályázati összegekről döntöttünk, pályázatokat írtunk. Ilyen 
értelemben igen. Valóban nem vagyok könyvelő végzettségű, azt gondolom, hogy minden 
Kft. életében meg van a könyvelésre alkalmas személy illetőleg csoport, az elemi matekkal 
meg elboldogulnék.  
A negyedik ilyen érdekessége a dolognak, hogy én ezt a pályázatot, a Strandüzemeltető Kft. 
létrejöttében, illetőleg a pályázat a véghezvitelében bábáskodtam képviselő koromban. 
Magaménak éreztem, szerettem, szerettem volna ebben a dologban részt venni, de ilyen 
hátszéllel úgy döntöttem, hogy ez az egész pályázat ilyen kifogások mentén számomra 
komolytalan és méltánytalan. Így részemről a pályázattól visszalépek, én a pályázaton nem 
kívánok részt venni.  
Mint magánember viszont szeretném megjegyezni és ez nem a pályázathoz kapcsolódik, ha 
már szót kaptam nem tudok e mellett elmenni, hisz a képviselő-testület egy olyan összetételét 
élvezi most, vagy a falu olyan összetételű képviselő-testületet élvez, ahol rendkívül etikus 
magatartást próbálnak követni és rendkívül magasztos szólamokat hallok tőlük 
megnyilvánulni mindenfelé. Ugyan akkor elmondanám azt, hogy szerintem érdemes 
átgondolásra, hogy ül itt a képviselők közt egy olyan…. Az elmúlt falugyűlésen elhangzott a 
Kövesdi Sándor részéről, hogy azért lett képviselő mert ő szeretné a település pénzét, 
vagyonát védeni. Elmondanám kedves tisztelt egybegyűltek átgondolásra érdemes gondolat, 
hogy azaz ember, aki nem állandó lakosa ennek a településnek nem tud ebben igazán 
etikusan, erkölcsösen részt venni. Ugyanis az önkormányzatok bevételének nagy részét az 
állandó lakosok után járó fajlagos összegűen megállapított normatíva adja. Azaz ember, aki 
nem ennek a településnek az állandó lakója, az más településnek a kasszáját gazdagítja. És 
akkor nem tudom, hogy milyen erkölcsi alapot élvez az, hogy ő a települési önkormányzat 
vagyonát védi. Kérdés, hogy melyikét? Köszönöm szépen, hogy meghallgattak! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tessék! 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Mivel személy szerint… mivel rajtam kívül nincsen más 
képviselő hölgy, megszólítottak ezért szeretnék reagálni. Az első kérdésem az lenne, hogy az 
elmúlt testületi ülésen két név hangzott el, Horváth Zoltán neve és Széllné Péber Szilvia neve. 
Akkor is elmondtuk azt, és megkérdeztük azt, hogy egy ügyvezető igazgatónak milyen 
feladati vannak, mi az, amihez értenie kellene. Nem volt itt semmiféle anyagunk azon kívül, 
hogy esetleges munkáiról tudtunk mindkét esetben illetve Zoltán esetében nem is volt 
érdeklődés, mivel ő visszautasította ezt. Tehát nem volt jelen az illető ember, tehát Szilvi nem 
volt itt, akitől egyáltalán kérdezni is tudtunk volna. Szerintem ez nyílt testületi ülés volt, 
bármikor bárki eljöhet. Tudomásom szerint hirdető táblára is ki van téve. A település 
honlapján ez olvasható. Bocsánat, de ezt én hiányoltam, és ha valakit egy vezető pozícióra 
érdemesnek tartanak a másik oldalon a polgármester urat támogatva, nem ártott volna 
megjelenni. Mi meg információt szerettünk volna kérni. A következő. A polgármester úr 
beszélt velem telefonon, én akkor azt mondtam neki, hogy mivel hallom a faluban az egyes 
információkat én úgy gondoltam, ezt megosztom vele. Nem gondoltam volna azt, hogy ez 
ilyen hátulról mellbe kifordítom a dolgot lesz a végén, én leszek az, aki elviszi a balhét, de 
elviszem! Mert fel mertem vállalni azt, amit mások mondtak, és én ezt jelezni mertem a 
polgármester úr felé. A képviselőség vagy az alpolgármesterség választott pozíció, 
gyakorlatilag mások által megválasztott pozíció. Tehát mondhatjuk azt, hogy nem én 
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választottam meg saját magamat képviselőnek. Onnantól kezdve, hogy ne kelljen a falu 
pénzét csökkenteni, megoldást próbáltam találni, én két megoldást javasoltam. A polgármester 
úr választotta az utóbbi megoldást. Nem szeretném, ha minden így rám lenne tolva. 
Gondolom, majd édesapám kér szót, nem Kövesdi Sándor képviselőként jegyeztük meg, fura 
véletlen. Sokan etikátlannak tartották, de hozzáteszem, hogy utánanéztünk nem etikátlan az, 
hogy mind a ketten benn vagyunk. Többször is el lehet mondani, de a jogszabályok 
lehetőséget biztosítanak arra, hogy mind a ketten itt legyünk. Lehet, hogy valakinek nem 
tetszik, gyakorlatilag 5 év van arra, most már csak 4, hogy ezen változtatni lehessen.  
Mivel most visszalépett, de én megkérdeztem volna, hogy egyáltalán milyen elképzelései 
vannk? Lesz egy olyan kérdésem is, ha megengedi a polgármester úr, hogy a többi a 
pozícióért versengőt is megkérdezzem, hogy mi az amit meg tud tenni ebben a pozícióban, 
tehát milyen elképzelései vannak? Milyen rátermettséget tud felmutatni? Itt utólag 
meghallgattuk, hogy mihez ért Szilvi. És hogyan tudja egyáltalán összeegyeztetni a 
munkaidejével? Ez lett volna még egy kérdés, hiszen akinek főállása van, lassan úgy néz ki, 
hogy az ne vállaljon semmit. Illetőleg aki dolgozik annak bizonyos helyen nincs keresni 
valója, tehát össze kell egyeztetni a munkaidejével. Tehát engem felhívott Reni a mai napon, 
és én megkérdeztem tőle is, hogy biztos, hogy szeretné-e ezt a pozíciót? De a polgármester 
úrral beszélt, mindenkit a polgármester úrhoz irányítottam, aki engem megkeresett, hiszen 
tudomásom szerint ez egy fél állás. Tehát én ezeket vetettem fel és az előző testületi ülés 
alkalmával is ugyanezeket a kérdéseket tettem fel, hogy tudja-e az illető ember, hogy milyen 
pozícióra jelentkezik, mit vállal fel ezzel kapcsolatban. Nem tőlem kell megtudnia, mert a 
polgármester úr az, aki erre tud válaszolni. Csak egy felvetés volt, hogy nem egy leányálmot 
fog magára vállalni, a pályázatokban én is otthon vagyok, tehát nem kell meggyőzni arról, 
hogy mennyire fontos, hogy embert válasszunk. Én ezt elmondtam a polgármesterúrnak is, 
amikor beszéltünk, hogy a mai napon én minden képen dönteni szeretnék. Erre igazából nem 
kell felhívni a figyelmet és én sem szeretném azt, hogy a dolgozóknak ne lenne állása. És 
egyébként a múltkori testületi ülés alkalmával is arról beszéltünk, hogy helyinek szeretnénk 
munkahelyet biztosítani, és olyan embernek szeretnénk munkahelyet biztosítani, akinek van 
ideje, ötlete, motivációja arra, hogy ezt végezze. Illetőleg nincsen állása. Amit én elmondtam 
a polgármester úrnak úgy látszik ez így jön vissza, tehát erre szerettem volna felhívni a 
figyelmet. Egyébként a magánélete mindenkire magára tartozik, mint ahogy az enyém is.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tessék? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Mivel én is meg lettem szólítva a Szilvi által, szeretném 
elmondani, hogy elég sokszor megkapom azt, hogy nem vagyok helyi lakos. Én 35 éve élek 
ebben a faluban. Azt hiszem talán többet tettem ezért a faluért, mint a Szilvi amennyit tett. Ezt 
ki kérem magamnak, hogy én utánam nem kap állami normatívát a település. 
 
SZÉLLNÉ PÉBER SZILVIA lakó: De nem kap! 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Tudom, hogy nem kap. Elnézést Andrea, Te elég gyakran 
beleszólsz a testület munkájába, úgyhogy most téged is megkérlek, hogy tartsd tiszteletben a 
képviselő-testületet, mert tőled is elvárható a lojalitás. És akkor folytatom, hogy az állami 
normatívát én utánam nem kapja meg a település. Azt hiszem, nem fogja sem tönkre tenni a 
települést, sem a mennyekbe vinni az én normatívám, amit kap a település én utánam. Elég 
sokat dolgoztam ezért a településért, és elmondtam, hogy 10 évig voltam itt tanácstag. Akkor 
még Andrea te sem a településen voltál, úgyhogy nem tudhatod, hogy akkor mi történt. Ez a 
harmadik ciklusom önkormányzati képviselőként is, nekem az a feladatom, hogy igenis a 
település vagyonára figyeljek és vigyázzak, és gyarapítsam, mivel arra tettem esküt! Úgyhogy 
nagyon szeretném, ha abbamaradna, hogy hol vagyok én állandó lakos, vagy hol vagyok 
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bejelentkezve tartózkodási hely szerint. Legjobban az Andrea tudja, hogy mióta vagyok itt 
bejelentve tartózkodásilag. Úgyhogy köszönöm szépen, nagyon megkérem, mondom még 
egyszer a tisztelt ellenzékemet, így jelentem ki, mert a megválasztásom óta egyfolytában csak 
fúrnak, megpróbálnak ellehetetleníteni! Nem fognak tudni! Vagyok annyira makacs én is, 
hogy kitartok! Úgyhogy köszönöm szépen! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Amikor volt az alakuló ülés akkor azt kértem, hogy ne 
játszunk parlamentet! Ne legyünk ellenzékben! Most Sanyi te kimondtad ezt a dolgot, hogy 
ellenzék, nem lenne szabad. Amikor először javaslatot tettem alpolgármesterre, hogy 
Lábdihegyet képviselje Szabó Imre. Végig gondoltam és a legjobb belátásom szerint 
cselekedtem. Eljutottunk addig, egyetlen egyszer nem lett támogatva ez a dolog. Végén 
kompromisszumra volt voltam hajlandó, hogy ne legyen bírósági ügy ebből. Akkor az 
alpolgármester asszony felvetette, hogy van Tomajon is és Tapolcán is két alpolgármester, 
azért ez egy kicsit túlzás, de én azért belementem. Azt mondtam, hogy legyen, őt jelöltem 
meg alpolgármesternek, meg is lett szavazva. De azt gondolom, hogy elvárható lett volna, 
hogyha már ön alpolgármester itt van az ellenzéknek a szerepe, súlya, akkor ne legyen 
ellenzékben az alpolgármester asszony, hanem próbáljon engem támogatni. 
Mert az esküben benne van, hogy a településért vagyunk. Tehát, ráadásul ezt ön nem is 
ingyen teszi, tiszteletdíjért teszi. És ezért lenne elvárható, hogy nem azt mondom, hogy 
minden áron…. nagyon sok mindenben támogatnak ez igaz is, de ez egy nagy fajsúlyú dolog. 
Egy pályázatról van szó, ahol az ügyvezető bejelentette, hogy lemond tisztségéről, sok idő 
nincs, nem lehet húzni tovább. Nem fedi a valóságot az, hogy nem voltak képben, mert az 
akkori képviselő-testületi ülés előtt 3 nappal összehívtam egy nem hivatalos testületi ülést. 
Tehát képbe kerültek, ez nem fedi a valóságot! Egyébként, ha valaki helybeli, akkor tisztában 
van azzal, hogy valójában nem olyan embert próbáltam ajánlani…nagyon sajnálom, hogy a 
Szilvi visszamondja ezt a dolgot! Mert tényleg fontos lett volna egy olyan ember, aki 
valamilyen gyakorlattal rendelkezik. Akkor azt kértem, hogy legalább 3 hónap próbaidőt, 
abba sem voltak önök hajlandók! Most itt vagyunk, hogy megint nincs, a következő 
javaslatom a Renáta lenne. Tessék! Ugye Szilvi azt mondtad, hogy Te visszalépsz a dologtól. 
A következő javaslatom a Rindermojzer Renáta! Őt azért támogatom, mert van rálátása, 
valamilyen szinten Somlyó Tiborrral dolgoztak együtt. Van olyan belelátása ezekbe a 
dolgokba, ez nagyon fontos, hogy minél előbb pontot tegyünk ennek az ügynek a végére. Ez 
lenne a kérésem, hogy támogassa a testület a Rindermojzer Renátát! Tessék, hozzá lehet 
szólni! 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Én annyit szeretnék hozzászólni, hogy akkor az elképzeléseket 
elmondanák-e nekünk azok, akik indulni szeretnének erre a munkalehetőségre? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tessék? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Kíváncsiságból az elképzelést, hogy mit csinálnának ezen a 
munkahelyen? Megkérdezném egyenként, had mondják el! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Kiről beszél most pontosan? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Hát, akik indulnak! 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó, akkor mondják el! 
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RINDERMOJZER RENÁTA pályázó: Nagyon fontosnak tartom mind a Látogatóközpont, 
mind a strand részéről a kajak-kenu túrát illetve a hegyi túrákat, folyamatosan keresik. 
Képzett túravezetőink nem voltak, nagyon fontos lenne, hogy akik ide jönnek, megismerjék a 
helyet. E mellett nagyon fontos a reklám, mert nagyon kevés helyen vagyunk reklámozva 
még, nem is tudnak rólunk mivel ez az első évünk. Fontosnak tartom a programokat, rengeteg 
programot kellene lehoznunk, úgy kellene működnünk, mint egy művelődési ház. A 
Látogatóközpont plusz egy érdekesség, bemutatja a Badacsony és a Balaton élővilágát. 
Rengeteg ember ismerne meg minket és be lehetne csalogatni őket a Látogatóközpontba. 
Fontosnak tartom még kijelölni a vízitúra útvonalakat. Volt róla szó, de szerintem ez 
megrekedt. Mindenképen maga a kenu, ha be tudnánk mutatni a Balaton élővilágát a 
nádasban. A környékben talán az egész Balaton körül nincs ilyen. Ha kialakítanánk a 
nádasban a vízitanösvényt, erre biztosan nagy kereslet lenne, mert a Balatonon nincs ilyen. E 
mellett jónak tartanám az erdei iskolát pici gyerekeknek, első osztályosoknak, óvodásoknak. 
Eljönnének hozzánk egy ilyen hegyi túrára és ott megismerkednének a természettel, és utána 
lejönnének hozzánk, a Látogatóközpontba, ott már lenne valamiféle tapasztalatuk, hogy mit is 
látnak. Nem az, hogy eljönnek hozzánk és mi elmondjuk nekik, hanem tényleg voltak kint és 
úgy bemutatni a dolgokat. Hogy keletkezett a hegy, mit láttak ott. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ennyi? Köszönöm szépen! István? 
 
PÉBER ISTVÁN pályázó: Voltam kint és megnéztem a Látogatóközpontot. A meglévő 
tárlatot lehetne bővíteni, persze nyilván ez anyagi fedezet függvénye. A kiállított dolgokkal 
kapcsolatban a nádazással, a hegyhez kapcsolódva a kőfaragással kapcsolatban lehetne egy-
egy alkalommal, hogy egy-egy csoportnak bemutatnák élőben is, hogy milyen is az a 
kőfaragás. Jobban megfogná az embereket, mintha vitrinbe látják. Természetesen hegyi túrák, 
vízitúrák szervezése, természetesen a hegyi túrákat vezetővel, hogy bemutassák a hegyet 
részleteiben is. Nem tudom, hogy itt működik-e, de a Nemzeti Parknak van egy 
látogatókártyája, amelyik több ilyen intézményt érint. Például Hegyestű, Salföldi Major, és 
aki bemegy, az egyik helyre ott lepecsételik, a következő helyen kap egy kis kedvezményt és 
ott már reklámozzák a következő helyszínt is. Ez végül is egy ingyen reklám, ami a Nemzeti 
Park által működtetett dolog. Iskolák megkeresése esetleg, és ott a Látogatóközpont 
reklámozása. A környező Turisztikai Egyesületeket meg lehetne keresni, mondjuk Szigliget, 
ahol elég nagy volumenű rendezvények vannak. Az ő honlapjukon mondjuk, lehetne a 
Látogatóközpontot meg a strandot is reklámozni. Egy-két mondatba biztos beleférne, és akkor 
többen felfigyelnének rá. 
Esetleg a stranddal kapcsolatban az is érdekes lehetne, hogy egy vizi biciklit, mert Úgy tudom 
vízi-biciklit nem lehet bérelni,  meg kellene nézni, hogy milyen igény van rá, és ha van igény, 
akkor a jövőben egyet vásárolni. Ősszel itt is lehetne rendezvényt szervezni,  pl. keszegsütés 
vagy ponty …  A szigligeti példa azt mutatja, hogy erre elég nagy igény van. Igaz, hogy itt 
nincs akkor terület, de esetleg meg lehetne próbálkozni vele. Lehetne tavasszal, ősszel egy 
kisebb volumenű horgászversenyt rendezni és azzal összekapcsolni más programokat. Igazán 
lenne még más is, csak ezt jobban át kellene látni. Köszönöm, egyelőre ennyi. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Köszönöm szépen. Tessék, kinek van hozzászólása? 
 
CSONKA GERGŐ képviselő: Nekem annyi lenne, hogy nem tartanánk egy 5 perc szünetet és 
átbeszélnénk, mielőtt bármit is döntenénk az egészről? Hogyha a többiek is így gondolják. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Jó. Szünetet tartunk. 
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Szünet. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Megbeszélte a testület, úgy tudom, hogy nagy aránnyal a 
Rindermojzer Renátát támogatja. Felteszem szavazásra, ki szavaz igennel, hogy elfogadja 
Somlyó Tibor ügyvezető igazgató lemondását? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
124/2015. (IX.21) Kt. 

H a t á r o z a t o t 

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
köszönetét fejezi ki Somlyó Tibornak a Badacsonylábdihegyi 
Strandüzemeltető Kft. ügyvezetőjeként végzett tevékenységéért, 
elismerését fejezi ki a Látogató Központ létrehozásában végzett 
kiemelkedő munkájáért. 
A lemondásában foglaltakat elfogadva, tudomásul veszi Somlyó 
Tibor ügyvezető Badacsonylábdihegyi Strandüzemeltető Kft. 
ügyvezetői megbízásról történő lemondását. 
Megbízza a polgármestert, hogy az új ügyvezető személyére 
tegyen javaslatot. 
Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 
 

VOLLMUTH PÉTER polgármester: Ki szavaz igennel, hogy egyetért Rindermojzer Renáta 
ügyvezetői megbízásával? 5 igen szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
125/2015. (IX.21) Kt. 

H a t á r o z a t o t  

Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
egyetért Rindermojzer Renáta Badacsonylábdihegyi 
Strandüzemeltető Kft. ügyvezetői megbízásával. 
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a megbízási szerződést és a 
cégbejegyzés módosításával kapcsolatos okiratokat írja alá. 
 
Határidő: 2015. szeptember 30. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Renáta, az anyagi dolgokat hamarosan átbeszéljük. 
Ügyvéd úr mi van még? 
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DR.RÉDEI ZSOLT ügyvéd: Annyi, hogy ezt a cégnyilvántartásban át kell majd vezettetni.  
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tibor az szerint lenne az eljárás, ahogy megbeszéltük és 
átadni a stafétát és köszönet. 
 
 
2. Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesület kérelme Badacsonyi Régiójáró busz 
üzemeltetésének támogatásához 
 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Mennyi szokott lenni a támogatás 100.000 Ft? Tessék, 
testület mit szól hozzá? 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Ez a tartalék terhére megy? 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Szoktunk minden évben támogatást adni. 
 
KÖVESDI ANETT alpolgármester: Ebben az évben már kaptak támogatást, előre megkérték, 
amikor itt voltak. 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Ehhez annyiban szeretnék hozzászólni, hogy nem 
tudom, hogy a kérelem, hogy érkezett be. Én az egyesületnek elnökségi tagja vagyok. Ez a 
plusz kérelem azért jött a testülethez, mivel a megállókat bővítették. Bejött az Ökoturisztikai 
Centrum, meg több megálló lett, az előző években és ezért kérték, hogy egészítse ki az 
önkormányzat a támogatást a bevállalton felül. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Tessék! 
 
KÖVESDI SÁNDOR képviselő: Én azt kérdezném meg a Tünditől, hogy jól üzemelt-e ez az 
autóbusz? 
 
SZÁNTAI ATTILÁNÉ faluház vezető: Igen, teljesen hasznosan. Pont most volt róla egy 
elnökségi ülésünk és teljes mértékben. És személyesen is tudom azt mondani, hogy nagyon 
sokan jöttek a busszal ide nyáron látogatók például, hogy megnézzék a Herczeg Ferenc 
kiállítást, megnézzék a présmúzeumot és a települést. Ők busszal jöttek. 
 
VOLLMUTH PÉTER polgármester: Egy 70.000 Ft támogatható? Ki szavaz igennel, hogy 
70.000 Ft összeggel támogassa a testület a Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesületet? 5 igen 
szavazat. 
 
A Képviselő-testület 5 igen szavazattal tartózkodás és ellenszavazat nélkül meghozza az 
alábbi 
 
 
126/2015. (IX.21) Kt. 

H a t á r o z a t o t  
 
Badacsonytördemic Község Önkormányzata Képviselő-testülete 
Badacsonyi Céh Turisztikai Egyesületet részére 70.000 Ft 
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támogatást nyújt a Badacsonyi Régió buszjárat 2015. évi 
üzemeltetéséhez. 
Határidő: 2015. október 15. 
Felelős: Vollmuth Péter polgármester 

 
 
Több tárgy nem lévén a polgármester az ülést 18.35 órakor bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 Vollmuth Péter       Lutár Mária 

 polgármester            jegyző 
 

 
 

 
 
 


